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ورزشی

قرارداد دو بازیکن تراکتور یک ساله شد
ورزش�ی:  عصرآزادی/س�رویس 
قرارداد دو بازیکن جدید تیم تراکتور 

به یک سال کاهش یافت.
مهدی  فرهادفرهادپ��ور؛  عص��رآزادی/ 
تراب��ی و دنی��ال اس��ماعیل فر ک��ه با تیم 
تراکتور ق��راداد دوس��اله بس��ته بودند، با 
حضور در دفتر این باش��گاه قراداد خود را 
به یک سال تغییر دادند.بعد از قانون جدید 
که بازیکن بالای 30 سال نمی تواند قراداد 
بیش از یک س��ال منعقد کند، دو بازیکن جدید تیم تراکتور مدت قرارداد خود را با باش��گاه 
تراکتور کاهش دادند. البته این قرادادها به صورت خودکار قابل تمدید و افزایش اس��ت.ترابی 
و اس��ماعیلی فر با پیراهن تیم تراکتور عکس انداختند و به زودی به صورت رس��می رونمایی 

خواهند شد.

 بازدید فرماندار بناب از اردوی تیم ملی تنیس
روی میز دختران کشور

ورزش�ی:   عصرآزادی/س�رویس 
رض�ا لعل�ی فرمان�دار بناب ب�ه همراه 
بخشدار،یزدانی رئیس ورزش و جوانان 
و بنابیان حراست فرمانداری از تمرینات 
اردوی تیم ملی هوپس دختران کشور که 
به میزبانی خانه پینگ پنگ شهرستان 
بناب درحال برگزاری اس�ت بازدید و با 
سرمربی تیم ملی هوپس دختران کشور 
حوری آقامیری درباره روند برگزاری این 

اردو گفت و گو کرد.
عص��رآزادی/ فرهادفرهادپ��ور؛ گفتنی 
است؛ این اردو از ۱۷ تیرماه آغاز شده است 

و تا ۲۲ تیرماه در خانه تنیس روی میز شهرستان بناب ادامه خواهد داشت

جدایی یک پرسپولیسی تایید شد
عصرآزادی/سرویس ورزشی:  بعد از 
چند وقت گمانه زنی در نهایت س�تاره 
تیم پرسپولیس جدایش از این باشگاه 

را تایید کرد.
عصرآزادی/ فرهادفرهادپور؛ بعد از چند 
وقت گمانه زنی در نهایت دانیال اسماعیلی فر 
با انتشار یک پست در صفحه شخصی خود، 
جدایش از پرسپولیس را تایید کرد.این در 
حالی است که مسئولان باشگاه پرسپولیس 
در چند وقت اخیر به دنبال تمدید قرارداد با اسماعیلی فر بودند اما در نهایت متوجه شدند که 
او تصمیم خود را برای جدایی از پرسپولیس گرفته است.از تیم تراکتور تبریز به عنوان مقصد 
بعدی اسماعیلی فر نام برده می شود و حتی گفته می شود که این بازیکن به زودی توسط این 

باشگاه معرفی خواهد شد.

 تشریح نحوه تسهیم درآمد بلیت فروشی 
لیگ برتر فوتبال

عصرآزادی/سرویس ورزشی: خزانه 
دار س�ازمان لی�گ فوتبال ای�ران در 
خص�وص تبلیغ�ات محیط�ی و بلی�ت 

فروشی توضیحاتی ارایه کرد.
اکب��ر  فرهادفرهادپ��ور؛  عص��رآزادی/ 
شکاری در خصوص شرایط مالی باشگاه ها 
و تبلیغات محیطی اظهار داشت: با توجه به 
اینکه اخیراً برخی از رس��انه ها در خصوص 
ش��فافیت مالی س��ازمان لیگ و نحوه هزینه کرد برخی درآمد ها موضوعاتی را منتشر نموده 
اند جای توضیح دارد که درآمد ها و هزینه های این س��ازمان کاملًا ش��فاف و مستند هستند 
چرا که به صورت سالانه صورت های مالی این سازمان توسط اعضای محترم هیئت رئیسه و 
حس��ابرس مستقل و س��ازمان های امور مالیاتی و تامین اجتماعی حسابرسی و رسیدگی می 
گردد. و همچنین گزارش حسابرسی صورت های مالی در مجمع سازمان لیگ ارائه می شود. 
شکاری با اشاره به پاسخگو بودن این سازمان در قبال تمامی باشگاه ها افزود: این سازمان به 
تمامی ذینفعان خود همچون فدراسیون ، باشگاه های لیگ برتر، لیگ یک و همچنین هیئت 
های فوتبال استانی، بابت حساب های فی مابین و صحت و سقم درآمد های تخصیص یافته 

طبق وظیفه پاسخگوست .
 در این ارتباط طبق سنوات گذشته در هفته جاری و هفته آینده جلسه ای با خزانه دار ها ، 
معاونان و مدیران مالی باشگاه های لیگ برتری در خصوص شفافیت حساب های فی مابین و 
تسهیم درآمد های تبلیغات محیطی خواهیم داشت و مستندات تحویل آنها خواهد شد. خزانه 
دارسازمان لیگ تاکید کرد: در خصوص درآمدهای تبلیغات محیطی خدمتتان عرض می کنم 

که درآمدها کاملًا شفاف و طبق آیین نامه به ذینفعان تسهیم می گردد . 
اخی��راً برخی از افراد بدون داش��تن اطلاع��ات کافی در خصوص تبلیغ��ات محیطی اظهار 
نظ��ر م��ی کنند ک��ه کاملًا خلاف واقع اس��ت زی��را هیچگونه تغیی��ری در اج��رای تبلیغات 
محیط��ی انجام نش��ده و مانند روال قبل انجام می ش��ود و احتمال دارد برخی دوس��تان ما 
دچار س��وءتفاهم ش��ده باش��ند زیرا در دس��تورالعمل ناظر بر قراردادها در ماده ۴۱ آن اشاره 
به تبلیغات محیطی ش��ده که این موضوع مس��ئله جدیدی نیس��ت زیرا طبق ماده ۲۲ آیین 
نامه مس��ابقات مص��وب ۱۳۹۸ و آیین نامه لی��گ برتر این موضوع طبق س��نوات قبل انجام 
می ش��ود و در این دس��تورالعمل تاکید بر مصوبات قبل شده بنابراین ۷۵% تبلیغات محیطی 
 به باش��گاه ها تعلق دارد که طبق دس��تورالعمل و مس��تندات موجود در سازمان لیگ به آنها 

پرداخت می شود.
 ش��کاری در مورد درآمد بلیت فروش��ی هم عنوان کرد:در ارتباط با بلیت فروشی هم نحوه 
تس��هیم به این صورت است که ۱۰% فدراسیون فوتبال، ۵% سازمان لیگ ،۵% هیئت فوتبال 
برگزار کننده و ۸۰% س��هم باشگاه ها اس��ت. لازم به ذکر است هزینه های باشگاه های لیگ 
برتری همچون حق عضویت ش��رکت در مس��ابقات) ورودیه( ، جرائم انضباطی ، پزش��کی و... 
از حس��اب فی مابین پرداخت و باش��گاه های لیگ برتری هیچ پرداختی طی سالهای گذشته 
بابت موضوعات فوق نداشته اند. بنابراین سازمان لیگ سازمانی شفاف است که همواره تعاملی 

مثبت و سازنده با باشگاه های فوتبال دارد.

رییس پیش�ین انجم�ن پاراوزنه برداری بع�د از برکناری از این 
س�مت گفت: ۴ س�ال در کنار تیم پاراوزنه ب�رداری بودم و برای 
موفقی�ت تک تک ورزش�کاران از هر کمکی که از دس�تم برآید 

کوتاهی نخواهم کرد.

حس��ین رضازاده در گفت وگو با ایسنا، اظهار کرد: ۴ سال پیش زمانی 
که محمدش��روین اس��بقیان ریاس��ت فدراس��یون جانب��ازان و توانیابان 
را برعه��ده گرف��ت به درخواس��ت او و محمود خس��روی وفا مس��ئولیت 
انجم��ن پاراوزنه برداری را برعهده گرفتم تا تجربی��ات خود را در اختیار 
وزنه برداران قرار دهم. هر کمکی که از دس��تم برآمد کوتاهی نکردم و در 

کنار ورزشکاران بودم.
وی گف��ت: از این که طی این س��ال ها در کنار وزن��ه برداران پارا قرار 
داش��تم خوش��حال بودم، بچه هایی که از لحاظ اخلاق و معرفت بس��یار 
خوب بودند، البته اکنون نیز به عنوان عضو هیات رییس��ه فدراسیون هر 
کمکی که از دستم برآید در کنار وزنه برداران خواهم بود و برای تک تک 

ورزشکاران آرزوی موفقیت در بازی های پارالمپیک پاریس را دارم.
رییس انجمن پیش��ین پاراوزنه برداری در پاس��خ به این پرسش که آیا 
این تغییرات بنا به تصمیم رییس فدراسیون بوده و یا خودتان دیگر قصد 
ادامه همکاری نداش��تید، خاطرنشان کرد: از زمانی که اسبقیان در راس 
فدراس��یون بود مدت ۴ س��ال در کنار وزنه برداران بودم اما با تغییرات 
مدیریتی که در فدراس��یون ایجاد ش��د تیم جدید ب��ه دنبال همکاری با 
کادر جدی��د بودند. البته در این ۴ س��ال هر کمکی که از دس��تم برآمد 
برای پاراوزنه برداری که جزو خانواده خودم بود، انجام دادم. امیدوارم در 

پارالمپیک پاریس بهترین نتیجه ممکن را کسب کنند.
رضازاده در ارزیابی از وضعیت وزنه برداران برای شرکت در پارالمپیک 
پاریس، اظهار کرد: بازی های المپیک و پارالمپیک بسیار سنگین است و 
جای برترین هاست. بنابراین پیش بینی مدال به راحتی امکانپذیر نیست، 

امیدوارم هر ۶ وزنه برداری که سهمیه کسب کرده اند به این رویداد اعزام 
ش��وند. هفته پیش جلسه ای در پارالمپیک داشتیم و تک تک رکوردها را 
بررسی می کردند، وزنه برداری رشته رکوردی است و رنکینگ ورزشکاران 
نش��ان می دهد که چه مدالی کسب می کنند. هر چند وزنه برداری رشته 
مدال آوری است و در پارالمپیک پاریس انتظار کسب مدال از آنها وجود 

دارد. امیدوارم مدال های خوش رنگ و از همه مهمتر طلا کسب کنند.
رییس انجمن پیش��ین پاراوزنه برداری خاطرنش��ان ک��رد: چند نفر از 
وزنه برداران فعلی عنوان دار پارالمپیک هس��تند. امیدوارم با وجود داشتن 
حریف��ان س��خت و قدر بهترین نتیج��ه را در پارالمپیک پاریس کس��ب 

کنند.
وی در پایان افزود: پارالمپیک جایی برای کس��ب تجربه نیست و باید 
کس��انی اعزام ش��وند که شانس زیادی برای کس��ب مدال و به ویژه طلا 
داشته باشند. درس��ت است کنار وزنه برداران نیستم اما هر کمکی که از 

دستم برآید برای موفقیت تیم پاراوزنه برداری انجام خواهد داد.

رضازاده پس از برکناری:
 تیم جدید نمی خواست با من کار کند!

تیم دنیز هشترود فاتح مسابقات مینی فوتبال جام پرچم 
آذربایجان شرقی 

 ثبت  نام بیش از ۲۰ هزار نفر برای آموزش رایگان 
رشته های ورزشی

عصرآزادی/س�رویس ورزشی:  تیم مینی فوتبال دنیز 
هشترود با غلبه بر تیم خدا آفرین فاتح مسابقات انتخابی 

جام پرچم آذربایجان شرقی شد. 
عصرآزادی/ فرهادفرهادپور؛ فینال مس��ابقات انتخابی استان 
مینی فوتبال جام پرچم گرامیداش��ت ش��هدای خدمت بین تیم 
های دنیز هش��ترود و نماینده خدا آفرین عصر امروز یکشنبه در 
اردوگاه الغدیر برگزار و با برتری تیم هشترودی به پایان رسید. 

محمد عطاپور معاون اداره ورزش و جوانان شهرس��تان تبریز با 
اش��اره به این موضوع که مس��ابقات جام پرچم از اهمیت بالایی برخوردار می باشد، تاکید کرد: در سال های 
اخیر به نوعی به ورزش روستایی توجه نشده است ولی با برگزاری مسابقات جام پرچم می توان از پتانسیل و 

ظرفیت های روستاها بهره برد و در راستای توسعه ورزش روستایی اقدام کرد.
در مراسم اختتامیه و اهدای جوایز تیم های برتر این مسابقات عطاپور معاون اداره ورزش و جوانان شهرستان 
تبریز، مهدوی مدیر اردوگاه الغدیر، حجت حسین پور رئیس گروه توسعه ورزش قهرمانی، راعی رئیس هیات 
ورزش روستایی و بومی و محلی شهرستان تبریز، احمد انیسه عضو هیات مدیره باشگاه تراکتور، قاسمی معاون 

خدمات شهری و اجرایی شهرداری منطقه ۹ تبریز و جمعی از مسئولین ورزشی حضور داشتند.

عصرآزادی/س�رویس ورزش�ی:  یعقوب هوش�یار 
عملکرد ورزش�ی ش�هرداری در توسعه زیرساخت ها و 
اس�تعدادیابی مطلوب دانس�ت و گفت: ۲۰ هزار نفر از 
شهروندان در رشته های مختلف شهرداری تبریز ثبت 
نام کردند به طوری که علاوه بر توس�عه زیرساخت ها، 
اس�تعدادیابی و آم�وزش در صدر برنامه های ورزش�ی 

شهرداری قرار دارد.
عصرآزادی/ فرهادفرهادپور؛ شهردار تبریز با یادآوری اینکه 

تبریز س��ال گذشته رتبه نخست در خصوص ورزش های همگانی را کسب کرد، خاطر نشان کرد: برپایی 
ورزش های صبحگاهی در پارک های تبریز با اس��تقبال شهروندان و مخصوصا سالمندان برگزار می شود 

چرا که توجه روز افزون به مقوله ورزش می تواند در  کاهش آسیب های اجتماعی موثر باشد.
وی نگاه ش��هرداری در حوزه ورزش را حمایتی خواند و گفت: نگاه شهرداری در حوزه ورزش حمایتی 
بوده و در سال جاری ۴0 میلیارد تومان اعتبار برای حمایت از استعدادهای ورزشی  اختصاص داده است 

برهمین اساس تصمیمی بر تصدی گری در این حوزه نداریم.

حبی�ب  ورزش�ی:  عصرآزادی/س�رویس 
جوان�ان  و  ورزش  مدی�رکل  ن�ژاد  س�توده 
اس�تان در تش�ریح این خبر گف�ت: با توجه 
ب�ه جذب اعتب�ارات ویژه در ح�وزه عمرانی 
اماکن ورزش�ی اس�تان در س�ال های اخیر، 
خوش�بختانه پیش�رفت ه�ای چش�م گیری 
در پ�روژه های عمرانی اس�تان رقم خورد  و 
بس�یاری از پروژه های نیمه تمام اس�تان که 
با وجود نیاز مبرم س�الها در حالت نیمه کاره 

بودند، به مرحله بهره برداری رسیده است.
عص��رآزادی/ فرهادفرهادپور؛ وی افزود: در حال 
حاضر اکثر پروژه های عمرانی استان پس از سال 
ه��ا در مرحله اتمام و بهره ب��رداری قرار دارند که 
تع��دادی از این پروژه ها در هفته دولت و تعدادی 
دیگر در هفته تربیت بدنی به بهره برداری خواهد 

رسید.
س��توده نژاد در خصوص پروژه های قابل افتتاح 

تصری��ح کرد: در ح��ال حاضر پروژه های س��الن 
چن��د منظوره روس��تای عین الدین بس��تان آباد، 
سالن باس��تانی بناب، سالن ورزشی زرنق هریس، 
س��الن وزنه برداری و تکواندو آچاچی میانه، زمین 
چمن مصنوعی فوتبال ایلخچی و باسمنج و زمین 
چم��ن مصنوعی مین��ی فوتبال قره تپه و تس��وج 
شهرس��تان شبس��تر، سیلاب آذرش��هر و خوابگاه 
سراب و همچنین دو سالن سه هزار نفری رسالت 
و میرداماد تبریز در مراحل پایانی قرار دارند و در 

مناسبت های پیش رو افتتاح خواهند شد.
 مدی��رکل ورزش و جوان��ان اس��تان در پایان با 
اش��اره به می��زان هزینه های انجام ش��ده در این 
پروژه ها خاطرنشان کرد: در کل بیش از یک هزار 
و ۲۷۰ میلی��ارد ریال برای این پروژه های عمرانی 
صرف شده اس��ت که در صورت افتتاح در اختیار 
مردم ش��ریف اس��تان قرار خواهد گرفت و کمک 

شایانی به پیشرفت ورزش استان خواهد کرد.

عصرآزادی/س�رویس ورزشی: سخنگوی فدراس�یون فوتبال 
گفت: به ش�ایعات درمورد نق�ل و انتقالات توجه نکنید بلکه باید 

تمام قراردادها ثبت شوند.
عصرآزادی/ فرهادفرهادپور؛ درمورد جلسه مدیران باشگاه ها با حضور 
وزارت ورزش درمورد مجوز حرفه ای، اظهار داشت: این سمینار سالانه با 
حضور اکثریت قریب به اتفاق مدیران باش��گاه های لیگ برتر و لیگ های 
دیگر برگزار ش��د . وزیر ورزش هم در نشست حضور داشت و نکات حائز 
اهمیت��ی را درمورد به روز رس��انی روند فرآیند فعالی��ت های مدیریتی 
باش��گاه ارائه کرد که از او تش��کر می کنیم. مهدی تاج هم ش��رکت کرد 
و زارع��ی، ریی��س دپارتمان مجوز حرفه ای نیز مفص��ل تمامی معیارها 
و موارد مرتبط در حوزه باش��گاهداری از دیدگاه AFC را ارائه و تاکید 
داشت این مسیر پرشتاب طی شود تا باشگاه های ما در سخت افزار و نرم 
افزار به اس��تانداردهای بین المللی برسند. وی افزود: امیدواریم از همین 
فصل جدید لیگ برتر تحولات عمیقی را در برگزاری مس��ابقات، کیفیت 
فنی و باش��گاه داری ش��اهد باش��یم. گل صحبت های ریاست فدراسیون 
نیز تأکید روی استانداردس��ازی ورزش��گاه ها برای فص��ل جدید بود. از 
رس��انه های گروهی هم برای همراهی با فدراسیون و سازمان لیگ تشکر 
می کنم. امیدوارم با ادامه این روند ش��اهد باش��یم درمورد بلیت فروشی 
الکترونیکی، VAR و.... تحولات خوبی انجام ش��ده اس��ت. س��خنگوی 
فدراسیون ادامه داد: ستاد استانداردسازی هم در حال برنامه ریزی است 
و هر روز امیرحس��ین روش��نک و داود رفعتی به ورزش��گاه های مختلف 
می رون��د. خواهش می کنم اج��ازه ندهید هواداران س��یروس قایقران از 
تماش��ای بازی ها در انزلی محروم ش��وند . ورزش��گاه استقلال خوزستان 
مشکل نور دارد. فدراسیون هم دغدغه ای مانند باشگاه ها دارد و در کنار 
آنها است. امیدواریم در جلساتی که حضور باشگاه ها پررنگ و موثر بوده 

بتوانیم لحظات خوبی را برای فوتبال کشور بسازیم.
علوی درمورد آخرین وضعیت پرداخت مبلغ VAR از جانب ش��رکت 
توس��عه و نگهداری اماکن ورزشی گفت: ۱۳ جلسه فقط در سال ۱۴۰۳ 
بین فدراس��یون فوتبال، شرکت توس��عه و وزارت ورزش و صدا و سیما 
برگزار ش��د . این پول در دی س��ال گدش��ته به حساب ش��رکت توسعه 
واریز ش��ده اس��ت. در آن زمان بحث مهم بودن نظر صدا و سیما مطرح 
ش��د. به هرحال وقتی تکنولوژی وارد کش��ور می شود، شیوه اتصالش به 
س��امانه های صدا و سیما باید مورد بررس��ی  قرار بگیرد.وی افزود: هفته 

گذش��ته نشس��تی را با همکاران مجموعه معاونت توسعه و فنی سازمان 
برگزار کردیم . واقعا با حسن نظر این دوستان، تاییدیه مرتبط در سازمان 
به انجام رس��ید. پس از آن هم مرحله پرداخت وجه خرید دس��تگاه های 
VAR است که امیدوارم هرچه  سریع تر انجام شود. در بحث تقویم عقب 
هس��تیم. ش��رکتی که تکنولوژی را آماده کرده منتظر است این موضوع 
وارد فاز اجرایی شود . اگر همین امروز کار را استارت بزنیم و شبانه روزی 
هم کار شود، برای شروع لیگ عقب هستیم و خواهش می کنم پروسه ای 
که وزیر ورزش دس��تور داده و حس��ین طلا نیز روی آن تاکیده کرده به 

مرحله اجرایی برسد تا VAR را به هفته اول لیگ برسانیم.
مدی��ر روابط عمومی فدراس��یون درمورد تصور برخی رس��انه ها مبنی 
براینکه فدراس��یون فوتبال مقدم تر از دستگاه قضا برای برخورد با فساد 
اس��ت، گفت: از اهتمام همکاران رس��انه ای خ��ود بابت تمامیت وجودی 
فوتبال کش��ور تش��کر می کنم. این روزها ش��اهد حمله به فوتبال کشور 
هس��تیم که زیبنده نیست. همیشه اعلام کرده ایم هر مدرکی در ارتباط 
با هر فردی وجود داش��ته باشد، فدراسیون بدون اغماض نسبت به روند 
پیش آمده برخورد می کند اما اگر فضا عاری از واقعیت باشد، افرادی که 
به فوتبال اتهام می ز نند باید پاس��خگو باش��ند. درمورد پرونده مفتوح در 
مجموعه محترم دادگستری کرمان نیز، فدراسیون فوتبال ضمن تقدیر از 
حضور فعالانه مراجع صالحه اعلام کرد در کنار این عزیزان است. کمیته 
اخلاق فدراسیون هم پرونده مفتوحی را در باب رسیدگی به اتفاقات تیم 
کرمانی دارد و ما هم منتظر اعلام رس��می مقامات قضایی و دادگستری 
هس��تیم. همانگونه که دوس��تان در یک ماه اخیر اطلاع رسانی داشته و 
هرچه در این مقطع مورد تایید قرار بگیرد، در فدراس��یون فوتبال هم به 

آن احترام گذاشته می شود.
علوی درمورد اینکه آیا ورزش��گاه آزادی تا زمان آغاز لیگ نخبگان به 
مرحله بهره برداری می رس��د، توضیح داد: دوستان در مجموعه آزادی، ۳ 
ش��یفت در حال کار هستند. واقعا تلاش گسترده ای صورت می گیرد. در 
فصل جدید لیگ نخبگان و بازی های مرحله س��وم انتخابی جام جهانی، 
AFC و فیفا قوانین جدیدی را در ورزشگاه های میزبان اعمال می کنند. 
حتما VIP و دوره زمانی که قبل از بازی تیم ملی، ورزشگاه باید پلمپ 
باشد و در آن مسابقه ای برگزار نشود، مورد تاکید قرار می گیرد. به همین 
دلیل بخش��ی از بازی های مهم ما در اس��تادیوم تختی انجام می شود تا 
کار پرفشار و ۳ شیفتی که در آزادی انجام می شود، به سرمنزل مقصود 

برسد.
بازرس��ان ویژه فیف��ا و AFC برای بازدید از این اس��تادیوم هفته اول 
ش��هریور به ایران س��فر می کنند.وی ادام��ه داد: فعلا برنام��ه برگزاری 
مس��ابقات در ورزشگاه تختی است . به جز دربی و دیدارهای خیلی مهم، 
تا پایان نیم فصل بازی ها در این اس��تادیوم انجام می ش��ود. س��خنگوی 
فدراس��یون درخصوص زمان قرعه کشی لیگ،عنوان کرد: در حال تنظیم 
اس��ت و اگر روند به بهترین شکل انجام ش��ود، این قرعه کشی در هفته 
اول مرداد برگزار خواهد ش��د. در هفته دوم مرداد نیز سعی داریم جشن 
برترین ه��ای فصل گذش��ته را برگزار کنیم. دوس��تان در روابط عمومی 

سازمان لیگ این موضوع را پیش می برند.
علوی درمورد تخلفات مطروحه برخی باش��گاه ها در نقل و انتقالات و 
اینکه ش��نیده می شود برخی باش��گاه ها از یک تیم صنعتی در این مورد 
شکایت کرده اند، گفت: یکی از مباحث جلسات امروز هم در همین حوزه 
س��قف بودجه است . هرچه مذاکره ش��ود و حتی به مرحله عقد قرارداد 
برس��د باید در نهایت ثبت شود. برای موضوع ثبت بحق نظارتی صورت 
می گیرد و کامل پروتکل ها انجام خواهد ش��د. ممکن است هر شایعه ای 
در فضای مجازی مطرح ش��ود. سال گذشته هم برخی قراردادها تا زمان 
اصلاحات به مرحله ثبت نرس��ید. امروز هم لقمان کیاپاشا؛ رئیس بخش 
ورزش و فرهنگ س��ازمان بازرس��ی سخنرانی مبس��وطی داشت و طبق 
هماهنگ��ی با مجموعه ه��ای ذی ربط باید این روند را ب��ا همکاری خود 
باش��گاه ها انجام بدهیم تا پول بدون پشتوانه در فوتبال کشور نباشد. اگر 
تعهدی صورت می گیرد باید برمبنای درآمد باشد و مطابق آن پرداختی 

صورت بگیرد

سخنگوی فدراسیون فوتبال:
 به شایعات توجه نکنید؛ تمام قراردادها باید ثبت شوند
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